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Lokala Funktionshinderrådet 
Sammanträdesdatum: 2023-08-29 
Plats: Kommunhuset, Nossan 
Tid: kl. 14.00-15.12 
 
Närvarande: 
Mats Palm, ordförande kommunstyrelsen  
Gunnar Andersson, 2:e vice ordförande kommunstyrelsen  
Jonny Carlsson, ordförande internservicenämnden 
Annica Steneld, bildningschef 
Anna Wetterbrandt, verksamhetschef elevhälsan/rektor 
Mirnes Voloder, enhetschef sysselsättning 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef 
Kjell Nyvaller, FUB 
Marja Bergström, FUB 
Christina Bernehäll, FUB 
Berit Axelsson, Neuroförbundet 
Berra Esfai 
Qasem Qasemi 
Markus Larsson, sekreterare 
 
Förhinder: 
Carina Fredriksen, ordförande socialnämnden 
Ronny Norman, ordförande bildningsnämnden 
Sandra Säljö, socialchef 
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§ 1 Mötet öppnades 
Ordförande hälsar alla välkomna och upprop av deltagarna genomförs. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs utan ändringar.   
 
§ 3 Val av justerare 
Kjell Nyvaller väljs till justerare. 
 
§ 4  Kommunstyrelsen informerar 
Mats Palm berättar att det pågår en diskussion kring Gäsenegårdens framtid. En utredning har 
pågått där det framkommit att det inte finns något behov – utifrån den information som finns 
för tillfället – för varken bildningsförvaltningen eller socialförvaltningen av Gäsenegården 
under en överskådlig framtid. 

 
Kommunstyrelsen ombads i våras av internservicenämnden att ta kontakt med 
Herrljungabostäder (Herbo) för att se om Herbo har något intresse i att ta över Gäsenegården 
som fastighetsägare och hyresvärd, en frågeställning som även dykt upp tidigare år. Det har då 
framkommit att Herbo varit begränsade i att ta över Gäsenegården. Det har dock inletts en 
diskussion för att se om det skulle kunna gå att flytta över den verksamhet som idag bedrivs i 
Gäsenegården till två närliggande fastigheter som bättre motsvarar de behov som finns än 
dagens Gäsenegård, vilket har motiverat att utredningstiden för Gäsenegården har förlängts till 
juni 2024. 
 
På förra funktionshinderrådet diskuterades frågan om vägbulor vid Furulund, då det finns ett 
glapp mellan vägkant och vägbula där. Vid kontakt med avdelningen för gata-park har det 
framkommit att glappet är till för att regnvatten ska kunna rinna igenom. Det är därmed fortsatt 
oklart vilken åtgärd som det kommer att bli. 
 
§ 5 Socialförvaltningen informerar 
Mirnes Voloder, enhetschef, börjar med att instämma i att Gäsenegården har 
förbättringsmöjligheter. Samtidigt känner han sig trygg med att man kommer att titta på olika 
lösningar för Gäsenegårdens framtid. 
 
LSS utjämningssystem 
Mirnes berättar om LSS utjämningssystem. Utjämningssystemet handlar om 
utvecklingsinsatser över hela landet där vissa kommuner har större behov än andra. Det 
innebär att de kommuner som har många insatser behöver mer bidrag än de som har få. De 
kommuner med färre insatser betalar därmed de kommuner som har fler insatser. Herrljunga 
kommer under 2024 att ha mindre LSS-insatser än snittet vilket innebär att kommunen 
kommer att bidra med 6,3 mkr till systemet. 
 
Projektering Hemgården 
Mirnes informerar om projekteringen av Hemgården. Projektering kommer att påbörjas under 
hösten och upphandling kommer att ske i början av 2024. Förberedelserna inför projekteringen 
har lett till att brukare har börjats flytta från Hemgården till Nya Hagen. Det finns många 
tankar kring hur flytten till Nya Hagen kommer att påverka daglig verksamhet, men inga 
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negativa effekter har kunnat ses än så länge. 
 

Det är nödvändigt med nya lokaler då många av deltagarna har olika behov. Men om det inte 
skulle fungera bra får man återkomma till kommunstyrelsen och diskutera nya alternativ. All 
daglig verksamhet måste inte ske på samma plats, utan det kan finnas filialer. Det viktigaste är 
att det finns gemensamma utrymmen vid större högtider. 
 
Habiliteringsersättning som andra kommuner inte rekvirerat 
Mirnes informerar om den statliga habiliteringsersättningen. Habiliteringsersättning betalas ut 
till de som deltar i daglig verksamhet. Hur stor ersättning som utgår beror på hur mycket man 
arbetar. Under 2020 kom ersättningen mycket sent, vilket ledde till problem vid utbetalningen. 
Nu sker utbetalningen i april, för månaderna januari, februari, mars och april och sedan sker 
det löpande under resten av året. Detta har lett till att habiliteringsersättningen har blivit 
mycket bättre i kommunen.  
 
§ 6 Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef, informerar rådet om en renovering av Storgatan 
som precis blivit färdigställd. Det kommer att pågå flera byggnationer framöver där det bland 
annat byggs separerade gång- och cykelvägar längs med Arvidsgårdsgatan och Sveagatan. 
Byggnationen av Lyckan fortgår enligt plan. Johnny Carlsson flikar även in att det är 
anbudsöppning på torsdag 31 augusti avseende ombyggnation av Altorpskolan, där en budget 
har avsatts på 33 mkr. Då det är lugnare på byggfronten används mycket tid i verksamheten åt 
tillsyn av bland annat lekplatser och tillgänglighet.  
 
§ 7  Bildningsförvaltningen informerar 
Anna Wetterbrandt, verksamhetschef elevhälsan, informerar om den namnförändring som 
skett inom särskolan och gymnasiesärskolan som nu har nytt namn till anpassad grundskola 
och anpassad gymnasieskola sedan den 2 juli 2023. Begreppet utvecklingsstörning har också 
tagits bort. Anna berättar även att kommunen i våras sökte medel från Specialpedagogiska 
skolmyndigheten (SPSM) – en av de fyra skolmyndigheterna – för att stärka undervisningen 
för de elever som går i anpassad grundskola. Hon säger även att antalet elever som går i 
anpassad grundskola har ökat. 
 
Christina Bernehäll undrar om det finns några planer på ett anpassat gymnasium i Herrljunga. 
Anna Wetterbrandt säger att utifrån vad hon känner till har det inte funnits någon plan för det. 
Hon utvecklar med att säga att eleverna i anpassad gymnasieskola är få, trots att de blir fler 
och att en anpassad gymnasieskola faller på att det sociala utbudet blir för litet. 
 
Annica Steneld, bildningschef, berättar att förvaltningen arbetar vidare med skolskjutsavtal 
samt implementering av nya elevregister för att få till en bättre tillgänglighet. Vidare har två 
nya rektorer anställts i grundskolan. Statsbidrag har sökts för att utveckla kulturskolan. 
 
Förvaltningen deltar i andra utvecklingsprojekt, tillsammans med arbetsmarknadsenheten 
(AME). Exempelvis pågår ett arbete med KA (Kommunala Aktivitetsansvaret) där barn och 
ungdomar som inte fullföljer sin skolgång får hjälp och stöd att komma tillbaka till studierna 
efter avhopp. 
 
Annica avslutar med att säga att det för närvarande finns två gemensamamma fokusområden 
inom bildningsförvaltningen: dels arbete för att få på plats en ökad närvaro i skolan, dels en 
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planering för en förvaltningsövergripande måluppfyllelse inom matematik, något som gäller 
från förskolan till gymnasiet. 
 

§ 8 Övriga frågor 
i. Övrig punkt 
Mirnes Voloder berättar om att det under oktober månad kommer att genomföras en 
enkätundersökning för att se hur den upplevda nöjdheten är med daglig verksamhet i 
kommunen. Coronapandemin försämrade nöjdheten, där det i den senaste mätningen var 58 
procent som upplevde sig nöjda med verksamheten. Målet för kommunen är att ha en daglig 
verksamhet där minst 88 procent är nöjda.  

 
§ 9 Nästa möte 
Nästa mötestid för funktionshinderrådet är den 5 december 2023, 14.00-16.00 i lokal Nossan, 
kommunhuset. 

 
 
Vid protokollet: 

 
Markus Larsson Mats Palm 
Sekreterare Mötesordförande 

 
Justerare: 

 
Kjell Nyvaller 
FUB 
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Elektroniska underskrifter 

Det här dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer 

Alla elektroniska underskrifter listas i signaturpanelen. De tio första underskrifterna listas även på den här sidan. 

Detta dokument med sina elektroniska underskrifter gäller som självständig handling och uppfyller krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering eller med SignPorts valideringstjänst. 

Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, följer de elektroniska 

underskrifterna inte med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 

* Värden markerade med en asterisk har validerats mot beviset från den legitimeringstjänst som användes för underskriften. 
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